

VT Markets Free VPS Terms and Conditions

VT Markets 免費 VPS 條款與條件

VT Markets Free VPS (herein the "Offer") is offered by VT Markets, traded under VT Markets Limited (herein "the Company" or "VT Markets"), to the Company's clients.

VT Markets 免費 VPS(以下稱為"優惠")由 VT Markets Limited(以下稱為"公司"或"VT Markets")提供給公司的客戶。

1. This offer is valid from 01/07/2024

此優惠自 2024 年 7 月 1 日起生效。

2. This offer is available to all new and existing clients of VT Markets, who have registered a live account with VT Markets and reside in the following countries/regions (herein the "Participant" or "Client"):

此優惠適用於所有在 VT Markets 開立真實帳戶且居住在指定國家/地區的所有新老客戶(以下稱為"參與者"或 "客戶"):

Eligible countries 符合資格國家/地區 <u>Link</u>

3. New clients must open a new live account with VT Markets (meaning, not a "demo" account). By opening a new account with VT Markets, the client acknowledges they have read and agreed to be bound by these Terms and Conditions and VT Markets' General Terms and Conditions.

新客戶必須在 VT Markets 開立新的真實帳戶(即非"模擬"帳戶)。客戶通過在 VT Markets 開立新帳戶,即表示他們已閱讀並同意遵守本條款與條件以及 VT Markets 的一般活動適用條款。

4. PAMM/MAM master accounts are not eligible to participate in this Offer.

PAMM/MAM 帳戶無法參與此優惠

5. By participating in this Offer, clients acknowledge that they have read and agreed to be bound by these Terms and Conditions and the Client Agreement as published on the website of the Company.

參與此優惠即表示客戶已閱讀並同意遵守本條款與條件以及公司網站上公佈的客戶協議。

6. To participate in this Offer, clients must:

參與此優惠的客戶必須:

- a. Opt-in to this Offer via the Client Portal. 通過客戶入口網站選擇參與此優惠。
- b. Deposit at least \$1,000 (or equivalent) to your trading account. 您的交易帳戶存入至少 1,000 美元(或等值)。

Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia



7. Eligible participants will be able to receive a cashback amount that is equal to the amount paid for their VPS services. To complete the claim, participants must:

符合資格的參與者可獲得與其 VPS 服務費用相等的返現金額。欲完成申請,參與者必須:

- a. Follow the prompt and upload your VPS invoice via the offer page inside your Client Portal. 根據提示,在您的客戶入口網站的優惠頁面上傳您的 VPS 發票。
- b. Meet the trading requirements during your VPS billing period. 在您的 VPS 計費期間內滿足交易量要求。
- 8. Participants need to fulfill the trading requirements below to complete their VPS fee claim:

參與者需滿足以下交易要求以完成 VPS 費用返現申請:

Trading Requirement	Maximum claim amount	
交易要求 (Notional Value, USD)	最高返現金額 (USD)	
500,000 – 999,999	25	
1,000,000 and above	50	

Calculating Notional Value 計算合約價值:

• Notional Value (NV) is a term often used by CFD traders to refer to the total value of the underlying asset in a contract. Compared to the unit of Lot, it is a better unit to demonstrate your trading volume, without considering what product you are trading.

合約價值 (NV) 是 CFD 交易者常用的術語,指的是合約中標的資產的總價值。相較於「手數」,這會更好的顯示交易量,而不必考慮正在交易的產品是什麼。

The formula of Notional Value 合約價值計算公式:

Notional Value = Contract Size x Underlying Price (Closing Price)
 合約價值 = 合約大小 x 標的資產價格 (平倉價格)

The Sample of Notional Value 合約價值計算範例:

Product traded: XAUUSD	交易產品: XAUUSD
Lot size: 2 Lots	手數: 2 手
Closing price: \$1700.55	平倉價格: \$1700.55
Contract size: 100 oz per lot	合約大小: 每手 100
Notional value: 100 x 2 x 1700.55 = 340,110	合約價值: 100 x 2 x 1700.55 = 340,110 美元
USD	

Product traded: EURCAD	交易產品:EURCAD	
Lot size: 2 Lots	手數: 2 手	
Closing price: \$1.46000	平倉價格: \$1.46000	
Contract size: 100,000 CAD per lot	合約大小: 每手 100,000 加元	
CAD-USD Exchange Rate = 1.37	CAD-USD 匯率: 1.37	

Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia



9. Only closed trades will be counted towards this Offer.

此優惠僅計算已平倉的交易。

10. VPS invoices submitted must contain the following information for the Company to process the claim:

參與者提交的 VPS 發票必須包含以下資訊, 以便公司處理申請:

- Participant's name (must be the same as the client's name registered with the Company)
 參與者姓名(必須與在公司註冊的客戶姓名一致)
- Billing period 計費期間
- Payment amount and currency 付款金額及貨幣
- 11. Participants may submit only one claim for the same time period.

每位參與者在同一時間段內只能提交一個申請。

12. Participants may submit only invoices billed within three months from the last day of the VPS billing period. Invoices that do not meet this criterion will not be eligible to claim from this Offer. Only invoices that are billed on weekly/fortnightly/monthly/quarterly basis qualify under this Offer.

參與者只能提交在 VPS 計費期最後一天起三個月內開具的發票。不符合此標準的發票將無法申請此優惠。只有按周、雙周、月度或季度計費的發票符合此優惠資格。

13. "Maximum claim amount" refers to the capped amount for each claim. The capped amount can vary based on completed trade volume as per clause 8 of the Terms and Conditions.

"最高返現金額"是指每次申請的最高限額。根據第 8 條的交易量規定,此限額可能會有所不同。

The table below illustrates some examples: 以下表格為範例說明:

Amount paid on your VPS	Trading Completed	Eligible amount to get
支付的 VPS 金額(USD)	完成的交易量	from this Offer (USD)
	(Notional Value, USD)	獲得的返現金額
10	600,000	10
10	1,200,000	10
30	600,000	25
30	1,200,000	30
60	1,200,000	50

14. VT Markets will review and process each participant's claim within the first 10 days of the next calendar month after their VPS subscription's monthly cycle completes. Participants will be able to check their claim status on the offer page under their Client Portal.

VT Markets 將在每個 VPS 訂閱月度周期結束後的下一個月的前 10 天內審核並處理每位參與者的申請。參與者可以在其客戶入口網站的優惠頁面檢查申請狀態。

15. The amount disbursed from the claim will be adjusted accordingly based on prevailing exchange rates if the

Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia



participant's VPS payment is not denominated in the same currency as the trading account selected to receive it. 若參與者的 VPS 付款貨幣與所選交易帳戶的貨幣不一致,申請的返現金額將根據當前匯率進行相應調整。

16. Internal transfers, balance or cash adjustments, Introducer/Affiliate rebates or commissions of any kind will not be considered new deposits and therefore will not be counted towards this Promotion.

內部轉帳、餘額或現金調整、推薦人/聯盟的返佣或任何形式的佣金將不會被視為新存款,且不會計入此優惠。

17. VT Markets reserves the right to stop or refuse the client's participation in the Offer if any of these rules are breached or there is any suspected abuse of the Offer.

若客戶違反任何規則或涉嫌濫用此優惠, VT Markets 保留終止或拒絕客戶參與此優惠的權利。

18. VT Markets reserves the right to deduct any amounts after they are claimed in case of a breach. Participants may lose eligibility if there is any suspected abuse of the Offer.

若發現違規行為,VT Markets 有權在返現後扣回任何金額。參與者若涉嫌濫用此優惠,將可能失去資格。

19. This program can be retracted at any time of VT Markets' choosing and account eligibility will be subject to our discretion.

VT Markets 可隨時撤回此計劃,帳戶資格將由我們自行決定。

20. Any dispute or situation not covered by these Terms will be resolved by VT Markets at its sole discretion. 未涵蓋在此條款中的任何爭議或情況,將由 VT Markets 全權處理。

21. The trading volume used to apply for this Offer may not be used to apply for any other promotions provided by VT Markets.

參與本優惠使用的交易量不得用於申請 VT Markets 提供的其他優惠。

General Terms and Conditions 一般活動適用條款

The following conditions apply to all offers unless explicitly stated otherwise:

除非另有明確說明,以下條件適用於所有優惠:

• This offer cannot be used in conjunction with any other offer.

此優惠不可與其他優惠同時使用。

All VT Markets offers are only available in accordance with applicable law.

所有 VT Markets 的優惠僅在適用法律範圍內有效。

• VT Markets offers are not designed to alter or modify an individual's risk preference or encourage individuals to trade in a manner inconsistent with their trading strategies.

VT Markets 優惠並非旨在改變或修改個人的風險偏好,亦不會鼓勵個人以與其交易策略不一致的方式進行交易。

• Clients should ensure that they operate their trading account in a manner consistent with their trading comfort level.

客戶應確保其交易帳戶操作方式符合其交易的舒適水平。

New Accounts are subject to approval as per VT Markets' account opening procedure.

Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia



新帳戶須根據 VT Markets 的開戶流程進行批准。

 Individuals who apply for an account must check their local laws and regulations before applying for an account with VT Markets.

申請開戶的個人在向 VT Markets 申請帳戶之前必須查閱當地法律法規。

Accounts under PAMM/MAM are not eligible to participate in any VT Markets offers.

PAMM/MAM 帳戶無法參與任何 VT Markets 的優惠。

Clients are not allowed to use the credit bonus to hedge positions with different trading accounts. VT Markets
reserves the right to cancel a client's eligibility to participate in any credit bonus offers, remove partial/all credit
bonus from his/her trading account and partial/all profit generated by hedging positions with different trading
accounts without further notice.

客戶不得使用信用贈金對不同交易帳戶進行對沖交易。VT Markets 保留取消客戶參與任何信用贈金優惠資格的權利,並從其交易帳戶中移除部分或全部信用贈金以及藉由對沖交易所產生的部分或全部利潤,恕不另行通知。

• VT Markets reserves the right to decline any application or indication to participate in any promotion at its sole discretion, without the need to provide any justification or explain the reasons for such a decline.

VT Markets 保留自行決定拒絕任何參與優惠的申請或指示,無須提供任何理由或解釋。

• VT Markets reserves the right to exclude and/or cancel a client's participation in its offers or promotions if:

如果發現以下情況, VT Markets 保留排除或取消客戶參與其優惠或促銷活動的權利。

- a) Churning (opening and closing of Margin FX or CFD transaction just for the benefit of earning a benefit) 惡意刷單(僅為了賺取利益而開設和關閉保證金外匯或差價合約交易)
- b) the client is found to be in violation of its Client Agreement or has breached the promotions terms and conditions. In case such misconduct or the breach, VT Markets shall have the right to deduct any bonus amounts from the trading account.
 - 客戶被發現違反其客戶協定或違反促銷條款和條件。如果出現此類不當行為或違規行為,VT Markets 有權從交易帳戶中扣除任何信用贈金並從其交易帳戶中除部份或全部經由對沖產生利潤,恕不另行通知。
- VT Markets may at any time make changes to these terms and conditions and will notify you of these changes by posting the modified terms on VT Markets website. You are advised to revise these Terms regularly and by your continued use of VT Markets website and services that you accept any such modified terms. VT Markets reserves the right to modify or cancel any offers at its sole discretion at any time.

VT Markets 可隨時變更這些條款和條件,並在 VT Markets 網站上發布修改後的條款來通知您。建議您定期查看這些條款,如果您繼續使用 VT Markets 網站和服務,即表示您接受任何此類修改後的條款。 VT Markets 保留隨時自行決定修改或取消任何優惠的權利,以及活動的最終解釋權。

• VT Markets may at any time, at its sole discretion, cease or discontinue any of its promotions.

VT Markets 可以隨時自行決定停止或終止其任何優惠。

• All VT Markets promotions only apply to VT Markets standard accounts unless explicitly stated otherwise.

Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia



所有 VT Markets 的優惠僅適用於標準帳戶,除非另有明確說明。

• VT Markets will not be liable for any loss, costs, expense, or damage which may be suffered in connection with this offer and which by law may not be excluded by these Terms.

VT Markets 不對因本優惠而可能遭受的任何損失、成本、費用或損害承擔責任,根據法律規定這些損失、費用或損害不可排除。

• If these terms and conditions are translated into a language other than English, then the English version of the terms shall prevail where there is any inconsistency.

若這些條款被翻譯成其他語言,則在有任何不一致的情況下,以英文版本為準。

VT Markets Limited is an investment dealer authorised and regulated by the Mauritius Financial Services
 Commission (FSC) under license number GB23202269.

VT Markets Limited 是由毛里求斯金融服務委員會 (FSC) 授權並受其監管的投資經紀商, 許可證號 GB23202269。



Address:

Level 16/309 Kent St, Sydney NSW 2000, Australia